
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Hierbij doen wij u ons antwoord  toekomen op de door mevrouw E. Armut van het CDA 

gestelde vragen ex art. 36 RvO met als titel ‘Groeiend Gronings vuurwerkcircuit’.  De 

brief van de vragensteller treft u als bijlage aan. 

 

1. Is het college bekend met de problematiek zoals hierboven geschetst? 

 

Ja, wij zijn bekend met de problematiek. Zie onder andere de volgende 

(nieuws)berichten: 

- Vijf leerlingen geschorst na afsteken zwaar vuurwerk Augustinus 

https://www.rtvnoord.nl/nieuws/979089/vijf-leerlingen-csg-augustinus-

geschorst-na-afsteken-zwaar-vuurwerk  

- 12 december 2022, oproep om te melden bij meld misdaad anoniem 

https://112groningen.nl/343376/groningen/heb-jij-informatie-over-de-handel-

of-opslag-van-illegaal-vuurwerk-meld-het-anoniem-via-0800-7000/  

- 10 november 2022, https://www.oogtv.nl/2022/11/stadjer-42-maanden-achter-

de-tralies-voor-handel-in-illegaal-vuurwerk/  

- 30 november 2022, kluiscontrole https://www.instagram.com/p/CllUeaNtSjL/ 

 

2. Erkent het college dat aan de handel in vuurwerk potentieel grote 

veiligheidsrisico’s verbonden zijn voor de handelaren en derden zoals buren en 

medeleerlingen? 

 

De aanloop naar de jaarwisseling kenmerkte zich de afgelopen jaren in delen van Noord-

Nederland, en daarmee ook in de gemeente Groningen, door een groot aantal incidenten 

tegelijk, die direct inzet van de politie vragen.  
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Volgvel 1 

 

 

Daarbij is het voor jongeren nog laagdrempelig om in vuurwerk te handelen. En 

vuurwerk is een uiterst zichtbaar (hoorbaar) en breed aanwezig fenomeen, dat zich 

voordoet in alle gebieden van onze gemeente en daarbuiten. We zijn voorstander van 

zowel een landelijk vuurwerkverbod en daaraan gekoppeld een verbod op de verkoop 

van consumentenvuurwerk. Echter, door landelijke wet- en regelgeving is het nog niet 

mogelijk om verkoop van vuurwerk in de gemeente te verbieden. Vuurwerk is dus nog 

verkrijgbaar en bezit van vuurwerk is niet verboden. Binnenkort komen we met een 

voorstel naar uw raad over de toekomst van een vuurwerkvrije gemeente en hoe dit op 

een alternatieve wijze te organiseren. 

 

3. Is het college bereid te investeren in de aanpak van illegale vuurwerkhandel in 

de gemeente? Zo ja, hoe gaat het college dit doen? 

 

Ja, wij vinden het belangrijk om te investeren in de aanpak van illegale vuurwerkhandel 

in onze gemeente. We trekken daarin als één overheid op, samen met de politie, het 

Openbaar Ministerie en vele andere betrokken instanties en inwoners. Onderdeel van 

deze aanpak is onder meer de intensivering van de opsporing van explosieven en illegaal 

vuurwerk en de inzet van effectieve bestuurlijke en strafrechtelijke maatregelen is 

daarbij erg belangrijk. Daarnaast zien we dat incidenten als branden, vernielingen, 

vuurwerkoverlast, letsel door vuurwerk, hinderen van hulpverleners gevaar opleveren 

voor de veiligheid van personen (inwoners en hulpverleners) en (hun) eigendommen.  

 

Ook de komende jaarwisseling hebben opsporing van illegaal vuurwerk en de inzet van 

effectieve bestuurlijke en strafrechtelijke maatregelen een hoge prioriteit. Een 

belangrijk onderdeel van onze aanpak is de bestuurlijke maatregel. Wanneer de politie 

vuurwerk in een woning aantreft (gevaarlijke situatie) en er aanwijzingen zijn voor 

handel (recidive), wordt een bestuurlijke rapportage opgemaakt aan de hand waarvan de 

burgemeester kan besluiten een woning tijdelijk te sluiten.  

 

4. Is het college bereid om met scholen in gesprek te gaan over deze problematiek? 

 

Vanuit het preventieve jeugdbeleid bieden wij scholen via Halt gratis vuurwerklessen 

aan, om leerlingen te wijzen op de gevaren van het gebruik van (illegaal) vuurwerk en 

de eventuele juridische gevolgen van het (te vroeg) afsteken van (illegaal) vuurwerk. 

De lessen vinden plaats in zowel het basis- als middelbaar onderwijs. Daarnaast 

bespreken wij het bezit van- en de handel in illegaal vuurwerk in de beleidsgroep 

Veiligheid op Scholen, waarin zowel onze afdeling Openbare Orde en Veiligheid als het 

onderwijs ruim vertegenwoordigd is. We kijken in deze beleidsgroep wat aanvullend 

kan zijn op die preventieve lessen om de handel in illegaal vuurwerk tegen te gaan. 

 

5. Overwegende dat scholen een veilige omgeving voor leerlingen en leraren 

zouden moeten zijn, ziet het college reden en mogelijkheden vaker kluiscontroles 

op middelbare scholen uit te laten voeren door de politie? Zo nee, welke andere 

mogelijkheden ziet het college? 

 

Ja, wij zien kluiscontroles op middelbare scholen als een signaal richting leerlingen en 

hun ouders dat school, in samenwerking met de politie, alles doet om de veiligheid te 

borgen. Scholen kunnen dit ook expliciet opnemen in hun huisregels zodat het bekend 

is dat er controles worden gehouden.  



Volgvel 2 

 

 

Onlangs heeft de politie een kluiscontrole gedaan op een school in Selwerd. Hier 

werden geen strafbare zaken aangetroffen (zie het social media bericht bij 

nieuwsberichten hierboven).  

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

loco-burgemeester,     secretaris, 

Mirjam Wijnja     Christien Bronda 

 
 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


